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Sida 23 (45)  

 

Utdragbestyrkande 

 

Protokoll nr 7 fört vid 

äldrenämndens sammanträde 

tisdagen den 20 september 2016 

 

§ 13  Remiss om Strategi och riktlinjer för hantering av 
fordon för kommunkoncernen Stockholms stad 

Remiss från kommunstyrelsen, dnr 129-1092/2016 

Dnr 150-575/2016 

 

 Äldrenämndens beslut 

 

Äldrenämnden godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande 

och överlämnar det till kommunstyrelsen som sitt svar på 

remissen av ”Strategi och riktlinjer för hantering av fordon 

för kommunkoncernen Stockholms stad”. 

 

Ärendet   

Förvaltningen har redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat  

2016-08-25.  

 

Kommunstyrelsen har remitterat till bl.a. äldrenämnden förslag till 

”Strategi och riktlinjer för hantering av fordon för 

kommunkoncernen Stockholms stad” för yttrande senast den 3 

oktober 2016.  

Kommunfullmäktige beslutade 2015-11-02 (KS dnr 129-

1408/2015) att ge miljö- och hälsoskyddsnämnden i uppdrag att i 

samråd med stadsledningskontoret och Stockholms Stadshus AB 

utarbeta ett förslag till en långsiktig strategi för hantering av 

fordon för kommunkoncernen Stockholms stad. 

 

Målet med strategin är att Stockholm stad skall ha en fordonsflotta 

som strävar mot tre av grundpelarna i Vision 2040: 

 ett klimatsmart Stockholm, ett ekonomiskt hållbart Stockholm 

samt ett demokratiskt hållbart Stockholm.  

Det innebär att ekonomi och miljö ska vara styrande aspekter 

samtidigt som staden ska vara en attraktiv arbetsgivare. Detta kan 

till exempel ses genom att staden har fordon med hög 

trafiksäkerhet. Till strategin kopplas riktlinjer för ”Hantering av 

fordon för kommunkoncernen Stockholms stad” samt ”Riktlinjer 

för Bilförmån (förmånsbil) inom kommunkoncernen Stockholms 

stad”. Riktlinjerna utgår ifrån ”Fordonsstrategi för 

kommunkoncernen Stockholms stad” som är beslutad av 

kommunfullmäktige. 

 

Yrkanden 

Ordföranden Torun Boucher (V) med instämmande av övriga 

ledamöter och tjänstgörande ersättare samt med stöd av 
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Utdragbestyrkande 

 

Protokoll nr 7 fört vid 

äldrenämndens sammanträde 

tisdagen den 20 september 2016 

 

ersättaryttranden från Erik Vallström (Fi) yrkar bifall till 

förvaltningens förslag till beslut.  

 

Beslutsgång 

Ordföranden Torun Boucher (V) finner att nämnden beslöt utan 

omröstning enligt förvaltningens förslag till beslut. 
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Utdragbestyrkande 

 

Protokoll nr 7 fört vid 

äldrenämndens sammanträde 

tisdagen den 20 september 2016 

 

§ 14    Remiss om ”Internationell strategi för 
Stockholms stad” 

Remiss från kommunstyrelsen, dnr 171-482/2016 

Dnr 150-562/2016 

 

 

  Äldrenämndens beslut 

Äldrenämnden godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande 

och överlämnar det till kommunstyrelsen som sitt svar på 

remissen av förslag till ”Internationell strategi för 

Stockholms stad”. 

 

Ärendet   

Förvaltningen har redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat  

2016-08-29.  

 

Kommunstyrelsen har remitterat till bl.a. äldrenämnden förslag till 

”Internationell strategi för Stockholms stad” för yttrande senast 

den 17 oktober 2016. 

 

Stadsledningskontoret har i enlighet med budgetuppdrag för 2016 

tagit fram ett förslag på en internationell strategi kring hur stadens 

internationella arbete ska bedrivas. Dokumentet ska ersätta stadens 

övergripande mål, inriktning och riktlinjer för internationellt 

arbete (Dnr 006-1137/2007), som antogs 2008. Den internationella 

strategin föreslås vara kommunkoncernövergripande och därmed 

innefatta stadens alla nämnder och bolag. 

 

Äldreförvaltningen ser positivt på innehållet i förslaget på 

internationell strategi och finner att det ligger i linje med det 

pågående internationella arbete som redan bedrivs inom 

förvaltningen. 

 

Yrkanden 

Ordföranden Torun Boucher (V), ledamoten Mirja Räihä m.fl. (S) 

och ledamoten Christopher Ödmann m.fl. (MP) yrkar bifall till 

förvaltningens förslag till beslut med stöd av ersättaryttrande från 

Erik Vallström (Fi).  

 

Vice ordföranden Sofia Modigh (KD), ledamoten Dennis Wedin 

m.fl. (M) och ledamoten Ann-Katrin Åslund (L) yrkar bifall till ett 

gemensamt förslag till beslut. 

 


